

Geysir bestyrelsesmøde, 15.01 2025

Deltagere: Kirsten N, Hanne, Ingelise og Pernille

Afbud: Jens og Kirsten B.

Ref. Pernille

1. Generalforsamling

- Der er forhåndsftale med Isabel mad + kaffe
- Pernille indkøber 'guf' til GF
- Husk vi skal 'prikke' en ordstyrer til GF? Vi spørger Lars Levin
- Kontingentet for Geysir. Bestyrelsen anbefaler at fastholde det på 300,-
- **Forberedelse af Formandens beretning:** hestevelfærds foredrag i feb., Maj, Stævnetræning i maj, 3 lugedage, bla. med Lug&lær m horsemanship v/ Charlotte Lemming, GM i sept., april Mountain-trail hos Charlotte Lemming, formandstur i okt., ifm. lugedage er der nedlagt nogle af de bagerste folde og lavet nogle lidt større.
- Anna vil gerne fortsætte som Hedelandsrepræsentant og deltager i GF

2. Regnskabet 2024 er færdigt.

- a. Et overskud på 27.000.
- b. Revision dato 30.1

3. Kalender – planlægning af ture

- Førstehjælpskursus – DI
- Lug & lær?
- Møn? -
- Lugedage – Udsættes til næste bestyr.møde
- Ture?
- Stævnetræning – skrevet ud til stævnetræningsgruppen

Måned	Aktivitet
Januar	
Februar	Fælles Gædingalist workshop (thors ridehus)
Marts	Fælles Gædingalist stævne (thors ridehus)
April	
Maj	Forårsstævne 3-4.5
Juni	

Juli	
August	
Sept	GM
Okt	
November	Jubilæumsfest
December	

4. Evaluering af mødet med Thor

Drøftelse og aftaler omkring samarbejdet ved mødet:

- a. Der er ikke et ønske om en sammenlægning men samarbejde fælles arrangementer, hvor det giver mening. Følgende forslag:
 - i. Fælles rideture, kurser, fx førstehjælp. Stævnetræning, overnatningstur (spejderhytte el. shelter i Avnstrup), åbent hus-arrangementer (stutteri eller lign.), ryttermærke 2, islandsk udtale kursus,
 - ii. Fælles bestyrelsesmøde 1 x årligt
 - iii. Fælles bestyrelses-tur/overnatning
 - iv. 1. kvartal 2025, feb Gædingalist workshop og marts Gædingalist stævne i Thors ridehus. Derudover planlægning af stævnearrangøruddannelse (Thor, Jørfi, Geysir) + stævne (så de planlægger et stævne de selv skal ride). Mulige tovholdere (Karen, Sigrid og Kirsten N. fra Geysir, endnu ikke navne fra Thor. Jørfi Elin og Emilie). Der skal udarbejdes en skabelon for et sådant arrangement. Der spørges ud i Geysirs eget stævneudvalg.
 - v. Obs at fælles arrangementer formidles til relevant klub eller bestyrelsesmedlem fra de andre klubber, da man ikke kan invitere på tværs af klubbberne via sporti. Derudover at det kommer på Thors og Geysirs Facebook side.

5. Jubilæum

- a. udvalgsformanden er på Bali – pkt. tages op næste møde
- b. Jubilæumskrus?
 - i. Billede sendt til Heidi – rød kop+ geysir logo
 - ii. Heidis forslag – at koppen laves på bestilling så vi ikke brænder inde med x antal – evt. bestille nogle til stævnegaver.

6. Stævneudvalgs trøjer/officials? Udsættes til næste møde
7. Indkøb af 2 nye pc'ere + kabler/forstærker til lydudstyret på Geysir-banen?
 - Hanne Ryttergard giver Anna Levin besked